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PROTOKÓŁ  Nr II/2018 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 20 grudnia 2018 roku odbytego 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 

 

Na stan 15 radnych na sesji przy podejmowaniu uchwał obecnych było 15 radnych    

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1500 i  trwały do godz. 1510  

W sesji udział wzięli: 

• Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pani Mieczysława Brzoza – burmistrz Bobolic,  

• Pani Grażyna Wiater – zastępca burmistrza, 

• Pan Krzysztof Dziadul – sekretarz  gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

 

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Franciszek 

Łobocki, który przywitał wszystkich przybyłych na obrady. Poinformował zebranych, że w dniu 

17 grudnia 2018 roku do Biura Rady Miejskiej w Bobolicach wpłynął wniosek Burmistrza 

Bobolic o zwołanie sesji nadzwyczajnej. Zwołanie sesji nadzwyczajnej podyktowane jest 

koniecznością procedowania uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok..  

 

Ad. 2. Uchwalenie porządku obrad.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Franciszek Łobocki przedstawił radnym 

porządek obrad sesji nadzwyczajnej,  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad. 

3. Głosowanie nad projektem uchwał w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok.  

4. Zamknięcie obrad. 

Burmistrz Bobolic Mieczysława Brzoza przedstawiła zasadność zwołania sesji nadzwyczajnej.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony porządek obrad. 

Radni jednogłośnie 15 „za” przyjęli przedstawiony porządek obrad.  
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Ad. 3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

Projekty uchwał przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas.  

 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok.   

 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.   

 

Uchwała Nr II/20/18 została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”,   

 

 

Ad. 4. Zakończenie obrad.  

Pan Franciszek Łobocki Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

 

 

Protokół sporządziła: Ewelina Szymańska  


